
Referat af bestyrelsesmøde i GF Fresiahaven afholdt den 20. november 2018 hos
Hanne i nr.14. \

Tilstede: Hanne, Bjarne og Finn. Gitte var forhindret i at møde.

Almindelig gensidig orientering om div. emner.

Vores næste ordinære generafforsamling blev fastsat til den 19. februar 2019.

Både Hanne og Bjame er på valg og genopstillertil bestyrelsen ved næste
generalforsamling.

Bjame havde været tit et møde aftroldt af Greve kommune ang. affaldssortering. Alle i

kommunen skal sortere deres affald mere, end vi hidtil har gjort. Der findes forskellige
løsninger til parcelhuse, for vores område skal vi have flere containere, end vi har nu. Det vil
kræve mere plads, men det vides endnu ikke, hvordan det bliver, eller hvad det kommer til at
koste. Vi hører vel nærmere i det kommende år.

Vi har fået et tilbud fra Søren Eisbo på at få uddybet vores grøftbag Lone og Bent, sådan at
vandet i grøften kan løbe hen til afløbet og ud i markens drænsystem.
Tilbuddet lyder på 5.000 kr., og det vil hjælpe lidt på vores vandsituation.

Bjarne foreslog, at der skulle afsættes penge 1.000 - 1.500 kr til en frokost til bestyrelsen for
bestyrelsesarbejdet, vi var enige om dette.

Næste møde den 15. januar 2019 hos Finn, forudsat at Gitte kan.

Finn Kromann den 22. november 2018
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